
	
Jeg	vil	gerne	stille	et	forslag	i	forhold	til	skoven	på	Kratvej.	
Som	nabo	til	skoven	og	efter	oplevelse	af	den	korte	orkanstorm	sidste	år	i	starten	af	august,	
har	jeg	behov	for	at	at	man	forholder	sig	til	den	utryghed	det	giver	at	de	højeste	træer	bl.a.	i	
starten	af	Kratvej	vil	kunne	falde	ned	og	ødelægge	carporte,biler	og	huse.	
	
Jeg	stod	under	de	kraftige	vindstød	sidste	år	og	så	hvordan	træerne	inden	for	10	sekunder	
begyndte	at	falde	i	skoven.	Det	var	så	skræmmende.	
Derfor	vil	jeg	høre	om	muligheden	for	at	topskære	de	højeste	træer	langs	vejen.	
	
Mit	hus	på	Kratvej	er	mit	hjem.	Det	ville	være	en	katastrofe	for	mig	hvis	det	blev	ødelagt	af	
væltede	træer.	Jeg	vil	gerne	pointerer	at	jeg	taler	om	topskærring	og	ikke	at	fælde	træer,	men	
at	sikre,		og	at	jeg	er	største	fortaler	for	at	vi	har	skoven,	men	det	kan	ikke	være	meningen	at	
man	skal	leve	i	utryghed	for	hvornår	den	næste	storm	rammer.	
	
Tænker	også	at	det	kunne	være	nødvendigt	at	gennemgå	skoven	forvaltede	træer	der	ikke	er	
faldet	helt	pga	andre	træer	-	ser	ofte	at	børnene	fra	Orø	skole	færdes	i	skoven	i	skoletiden	
med	voksne	…	ville	man	kunne	have	det	på	samvittigheden	hvis	et	barn	kommer	til	skade	ved	
færdsel	i	skoven.	
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